
Woerden, 2 februari 2023. 

Geachte leden van de raad, burgemeester, wethouders en overige aanwezigen. 

In het kader van het ‘Bestemmingsplan Hof van Harmelen’, sta ik hier namens de 

Bewonersgroep Meerkoet te Harmelen. Onze bewonersgroep is niet tegen de bouw van 

woningen binnen het gebied Hof van Harmelen! Laat voor iedereen duidelijk zijn dat ook 

wij de komst van nieuwe woningen wenselijk achten. 

Vanaf het eerste inspreekmoment hier in de gemeenteraad op 28 juni 2018, hebben wij 

ons ingezet voor algemeen belang. Vanaf dat moment hebben wij ook meermaals 

aangegeven dat er een aantal punten zijn die binnen het plan aangepast moeten 

worden om privacy-problemen te voorkomen. 

Graag noem ik hier deze 3 punten die, als we kijken naar het hier voor ons liggende 

voorstel van het college, een ernstige privacy schending jegens de bewoners zal gaan 

bezorgen: 

1. De eilanden in de sloot langs Meerkoet en Reiger. 

3 Van de 4 eilanden zorgen voor extra privacy schending voor naast gelegen 

woningen. Dit vanwege de inrichting, het gebruik en misbruik ervan. Handhaving 

van de gestelde bouwregels in het stuk planregels wordt ons inziens zeer moeilijk. 

 

2. De BeBo-woningen recht tegenover de woningen van de Meerkoet. 

Op 16 september 2020 heeft de voormalige wethouder ‘wonen’, tijdens een 

bewonersavond in ’t Trefpunt te Harmelen, plotseling aangekondigd dat er een 

zgn. Beneden Boven (BeBo) woning blok gepland staat recht tegenover de 

woningen Meerkoet 94 t/m 104. Tot op dat moment was hierover nooit sprake 

geweest. 

De BeBo-woningen krijgen een woonkamer met een Frans balkon richting de 

Meerkoet. Dit betekent dat de bewoners van deze nieuwe woningen rechtstreeks 

in de betreffende woonkamers aan de Meerkoet kunnen kijken. 

 

3. De groene oeverzone aan de zijde van de Meerkoet en Reiger. 

Hier wensen wij een groenblijvende en dichte begroeiing in het plan terug te zien. 

Op de 3 wegen en alle parkeerplaatsen richting Meerkoet en Reiger zal ook ’s 

avonds verkeer zijn, waarbij koplampen in de woningen zullen schijnen. 

Met name de situatie t.h.v. Meerkoet 130 baart ons zorgen. 

Ons inziens zijn deze problemen, middels eenvoudige aanpassingen, op te lossen. 

Na vele gesprekken, die wij hierover de afgelopen tijd hebben gevoerd, trekken wij de 

voorzichtige conclusie dat onze oplossingen voor u als gemeenteraad, voor de 

projectontwikkelaars, voor het college, voor het waterschap en alle bewoners langs 

Meerkoet en Reiger, aanvaardbaar zijn. 

En hiermee staat, wat ons betreft, niets meer in de weg om een zachte landing van het 

plan ‘Hof van Harmelen’ binnen onze dorpskern mogelijk te maken. 


